

**QATAR NATIONAL CEMENT COMPANY, (Q.P.S.C)**



**C.R No. 25 P.O. BOX. 1333, DOHA-QATAR**

Doha Head Office Tel. +974 44693800 Fax +974 44693900 & 44694517

Cement Plants @ Umm-Bab, Tel. No. +974 44712880 Fax 44712585

Washed Sand Plant, Tel. +974 4471202 Fax.44908202/1/2/3/4



**شركة قطر الوطنية للصناعات الاسمنتية (الذ.م.ق)**

## مناقصة عامة رقم (GTNO 05/18)

تنفيذ مقاولة خدمات نقل لتوريد كميات إجمالية مقدارها 400000 (أربعمائة ألف) طن متري - من مادة الطين الخام ، على أن تورد خلال 8 (ثمانية) أشهر- تبدأ من تاريخ: 2019/01/01 م ، وتتضمن المقاولة تنفيذ عمليات استخراج مادة الطين الخام من محجر الشركة مع تفكيك تماسك الخام قبل بدء عمليات التحميل من المحجر الذي يبعد حوالي 25 كم عن مواقع التفريغ داخل مصانع الأسمنت بأم باب ، بمعدل نقل وتوريد يومي لا يقل عن ( 2,000 ) طن مع التفريغ ، مدة سريان العقد 10 (عشرة) أشهر قابلة للتجديد.



## (PUBLIC TENDER NO. (GTNO 05/18))

IMPLEMENTATION OF CONTRACTING TRANSPORT SERVICES FOR SUPPLYING 400,000 (FOUR HUNDRED THOUSAND) M.T. TOTAL QUANTITIES OF RAW CLAY WITHIN EIGHT (08) MONTHS PERIOD COMMENCEMENT FROM 01.01.2019, THIS CONTRACTING SERVICES INCLUDES IMPLEMENTATION IN THE QUARRY OPERATIONS FOR EXTRACTION OF RAW CLAY AND MITIGATION BY LOOSENING CALY ACCUMULATION BEFORE LOADING, AND THEN FOR TRANSPORTING THE DIALY QUANTITY OF RAW CLAY OF 2.000 TONS WITH UNLOADING IN SITES OF CEMENT PLANTS NOS.(2, 3, 4 &5) @ UMMBAB, THE DISTANCE BETWEEN BOTH SITES IS ABOUT 25 KM, EFFECTIVNESS DURATION OF THE CONTRACT IS TEN(10)MONTHA, RENEWABLE.

### CLOSING DATE:

**THURSDAY, NOVEMBER 01, 2018 ON OR BEFORE 12:00 HOURS NOON**

Secretariat of the Tenders & Procurement Committee(T&PC) Office @ Umm-Bab.

E-mail Address: tpc@qatarcement.com, Office Tel. No.40426042 & 40426049